
WRAN Styremøte 19.03.23 

Til stede: Christina Marie Landewall, Heidi Kragstad, Iga Kamilla Isingrud, Ingvild Eriksen, 

Irene Ulset, Levi Veidemo, Thea Rugsveen. 

Fraværende: Bjørg Andreassen Hals, Monica Irene Trobe Hartveit. 

Referent: Iga Kamilla Isingrud. 

1) Tilganger, kontoer osv. 

Christina får ansvar for å endre informasjonen i Brønnøysundregisteret, samt gi Irene 

tilgang til bankkontoen. Når det gjelder e-posten postmaster@wran.no, så blir alle 

henvendelser videresendt til styremedlemmenes private e-postadresser. Heidi skal 

oppdatere e-post-adressene til å gjelde nåværende styre. Monica har ansvar for å svare 

på innkomne e-poster. 

2) High Points 

Tidligere styremedlemmer er snart ferdige med å regne ut High Points.  

3) Dyrevelferdskontrollør-kurs 

Vi skal holde kurs neste tirsdag, 28. mars. Heidi skal høre med tidligere 

styremedlemmer om hvordan gjennomføringen er planlagt.  

4) Grensepassering 

Grensepassering med hest er et komplisert og omfattende tema på grunn av 

regelverket i EU. NRYF prøver å få til særavtaler, i første omgang for de store grenene 

innenfor hestesport. Hva kan vi gjøre for westernmiljøet? Monica har ansvar for å se 

nærmere på denne saken.  

5) Forbundets vedtekter 

Vi må oppdatere vedtektene våre, blant annet er det noen mangler, samt utdatert 

informasjon. Dette blir tema på et eget styremøte, og i forkant er det viktig at alle 

setter seg inn i de nåværende vedtektene. De ble sist oppdatert i mars 2010.  

6) Forbundshåndbok 

Vi ønsker å lage en forbundshåndbok, som blant annet beskriver forbundets og styrets 

formål, roller, arbeidsoppgaver osv. Et av punktene bør handle om taushetsplikt, 

ettersom vi noen ganger får tilgang på sensitiv informasjon. Irene har ansvar for å 

utarbeide et utkast. 
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7) Programvare for sekretariatet under stevner 

Et tidligere styremedlem har informasjon om en programvare som kan benyttes av 

sekretariatet under stevner, for å gjøre arbeidet lettere. NPHA er muligens interessert i 

å gå sammen med oss for å kjøpe inn programmet. Det koster ca. 550 euro per år.  

Vi ønsker mer informasjon.  

8) Sosiale medier 

Vi ønsker å være aktive på sosiale medier. Thea får ansvar for Instagram, mens 

Ingvild tar Facebook. Trine Bøhnsdalen har sagt at hun kan oppdatere hjemmesiden 

vår, så lenge vi gir beskjed om hva som skal legges ut. Styret planlegger et styremøte 

hvor vi fokuserer på oppdatering av hjemmesiden, og da er det viktig at alle ser 

gjennom hjemmesiden i forkant av møtet. 

9) Skjemabank 

Vi ønsker å oppdatere skjemabanken vår, blant annet scoresheets, dommerrapport, 

reining-mønstre, stevnesøknad osv. Hvilke dokumenter og hvilken informasjon 

trenger vi? Hva skal sendes inn av klubbene? Kamilla har ansvar for denne oppgaven. 

10) Arkiv 

Vi mangler en del gamle dokumenter, som tidligere regnskap og referater. Heidi har 

opprettet en google-konto, hvor vi kan lagre dokumenter i nettskyen. Kamilla laster 

opp alle fremtidige dokumenter i den.  

11) klagekomite@wran.no 

Vi velger å slette denne e-posten, fordi vi ønsker å samle alle henvendelser på 

postmaster@wran.no  
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